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Medarbejdersiden i HMU har følgende kommentar til forslaget om ansættelse af 2 
koncerndirektører. 
 
Vi finder det meget positivt at være blevet inddraget så tidligt i processen omkring styrkelsen af den 
strategiske ledelse i kommunen. På samme måde har vi oplevet et forløb, hvor vores forslag til ændringer 
og opmærksomhedspunkter er blevet modtaget med stor interesse og er indtænkt i det forslag, der er til 
organiseringen i og omkring de 2 nye Koncerndirektører. 
 
Vi har stor forståelse og anerkender behovet for at udvide med 2 strategiske koncerndirektører der i 
samarbejde med kommunaldirektøren, kan sætte retning og bringe Fredericia ind i fremtiden med fokus på 
nytænkning, på økonomi og på det tværgående samarbejde. Vi bakke fuldt ud op om, at der satses 
strategisk.   
 
Vi ser frem til, sammen med den nye koncerndirektørledelse, at være en del af det fremtidige samarbejde; 
fra udarbejdelse af en målrettet strategi til helikopteren letter for implementering af alt det nye og 
spændende. 
 
Vi ser ligeledes frem til en kommende tidlig MED-inddragelse, når der skal udvikles og iværksættes 
afdækkende undersøgelser/analyser. Vi ser os gerne med ind fra udarbejdelse af kommissorier – hvor 
tydelige formål og rammer for undersøgelserne, skabes.  
 
Vi er glade for, at der er en politisk og ledelsesmæssig opmærksomhed omkring de mindre fagområder, der 
let kan “drukne” i hverdagen i et stort koncernområde – alle har brug for opmærksomhed og fagfaglighed. 
 
Sidst vil vi gerne anerkende de spændende tanker og ideer der er for udvikling af det tværgående 
samarbejde, med ansættelse af de 2 koncerndirektører.  
 
På vegne af medarbejdersiden i HMU  
Helle Andersen 
Næstformand i HMU  
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